

**BERGARAKO UDALA**

*Iragarkia*

Bergarako Udaleko Alkateak, 2025eko apirilaren 2an, eman-dako dekretuaren bitartez hau erabaki zen:

«**Lehenengo.** Antonio Zabala Puy izangaiaren praktikaldia gainditutxat eman eta Administrazio Orokorreko eskalako Laguntzaile azpieskalako plazan, Museoko Administrari Laguntzaiaren lanposturako karrerako funtzionario izendatzea 2025eko apirilaren 7tik aurrera.

**Bigarrena.** Erabakia Gipuzkoako ALDIZKARI OFIZIALEAN, udaleko iragarki taulan eta udalaren webgunean argitaratzea.»

Behin betikoa den eta bide administratiboari amaiera ematen dion erabaki horren aurka, Administrazioarekiko Auzi Errekurtsoa jar daiteke, Donostiako Administrazioarekiko Auzietarako epaitegi, bi hilabeteko epearen barruan –iragarki hau notifikatu edota argitaratu eta biharamunetik kontatzen hasita–, bidezkotzat jo daitekeen beste edozein errekurso jartzeko eragozpenik gabe.

Nolanahi ere, nahi izanez gero, aurreko paragrafoan adierazitako Administrazioarekiko Auzi Errekurtsoaren aurretik, Berrazterezko Errekurtsoa aurkez daiteke ebazpena eman duen organoaren aurrean, notifikatu edota argitaratzen den unetik hilabeteko epean.

Bergara, 2025eko apirilaren 4a.–Alkatea.

(2783)

**AYUNTAMIENTO DE BERGARA**

*Anuncio*

Mediante decreto emitido por el Alcalde del Ayuntamiento de Bergara, el 2 de abril de 2025, se resolvió lo siguiente:

«**Primero.** Dar por superado el período de prácticas del candidato Antonio Zabala Puy y nombrarlo funcionario de carrera para el puesto de Auxiliar Administrativo del Museo, en la plaza de escala de Administración General, subescala Auxiliar, a partir del 7 de abril de 2025.

**Segundo.** Publicar la presente resolución en el BOLETÍN OFICIAL de Gipuzkoa, en el tablón de anuncios del ayuntamiento y en la página web municipal.»

Contra dicha resolución, que es definitiva y pone fin a la vía administrativa, se podrá interponer Recurso Contencioso-Administrativo, ante el Juzgado de lo Contencioso-Administrativo de Donostia-San Sebastián, en el plazo de dos meses –a partir del día siguiente al de su notificación y/o publicación–, sin perjuicio de cualquier otro recurso que se estime procedente interponer.

No obstante, con carácter potestativo y previo al Recurso Contencioso-Administrativo señalado anteriormente, se podrá interponer Recurso de Reposición, ante el mismo órgano que ha dictado la resolución, en el plazo de un mes –a partir del día siguiente al de su notificación y/o publicación–.

Bergara, a 4 de abril de 2025.–El alcalde.

(2783)